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Technische vragen SP met betrekking tot het dekkingsplan 
 
Vraag 1: Waarom stopt subsidie aangepast sporten? 
Antwoord: Dit is geen technische vraag maar een politieke vraag en daarom wordt volstaan met het 

antwoord waar de subsidie uit bestaat. 
Op dit moment bestaat de subsidie voor aangepast sporten uit subsidie voor drie 
organisaties: het Steunpunt Aangepast Sporten (regionaal), de Sportgroep 
Gehandicapten Goirle en het G-voetbaltoernooi van GSBW.  

 
Vraag 2: Wat zijn waardering subsidies sport en voor welke activiteiten geldt deze maatregel? 
Antwoord: Sportverenigingen die minimaal één jaar bestaan of die zijn ontstaan uit een fusie van 

sportverenigingen hebben recht op de “waarderingssubsidie sportverenigingen” 
bestaande uit een vast bedrag per lid. Hierbij worden de aantallen jeugdleden tot en 
met 18 jaar en leden van 55 jaar en ouder beloond. De waarderingssubsidie sport is een 
structurele subsidie aan sportverenigingen voor activiteiten die van belang worden 
geacht, zonder deze naar aard of inhoud te willen beïnvloeden. Deze vorm van subsidie 
is bedoeld om waardering voor of belang van bepaalde structurele activiteiten aan te 
geven. We sturen als gemeente dus niet op de activiteiten.  
Doelstellingen zijn:  
- Versterken van het voorzieningenniveau van de gemeente Goirle op het gebied van 
 sport;  
- Het bevorderen van breedtesportbeoefening (alle sport die geen topsport is);  
- Laten kennismaken met en binden van Goirlese jongeren aan sport;  
- Creëren van gedifferentieerd sportaanbod voor 55+-ers;  
- Verbinden van mensen en het versterken van de sociale cohesie in de gemeente 
 Goirle. 

 
Vraag 3: Hoe is de € 50.000 voor medewerkers, college en gasten exact samengesteld? 
Antwoord: Het bedrag is o.a. samengesteld op basis van verschillende posten zoals: 

• Representatie (-10% van 13.000)  €   1.300 

• Eigen bijdrage koffie voorziening   €   8.500 

• Verschralen kantinefunctie (-0,2fte) € 10.000 

• Opleidingsbudget (-10% van €15.000) €   1.500 

• Afschaffen kerstpakketten  €   7.500 
 
Vraag 4: Wie gebruiken de poetsbon? Kunt u per groep aangeven hoeveel gebruik maken van een 

poetsbon?  Wie vallen buiten de criteria voor een maatwerkvoorziening schoonhuis?  
Antwoord: De doelgroepen van de Poetsbon zijn: 

- Inwoners van de gemeente Goirle op leeftijd of met een ziekte/beperking die geen 
hulp bij het huishouden via de Wmo (meer) krijgen of hier zelf van afzien; 

- Inwoners op leeftijd of met een ziekte/beperking die zonder uitgebreid onderzoek 
aannemelijk is; 

- Mantelzorgers die wat extra hulp in het eigen huishouden kunnen gebruiken, waarbij 
de mantelzorger en degene voor wie gezorgd wordt in de gemeente Goirle wonen; 

- Klanten met een Wmo-maatwerkvoorziening huishoudelijke hulp kunnen alleen 
grote schoonmaak afnemen via de Poetsbon. 

1. Eind 2018/begin 2019 maakten 165 klanten gebruik van de Poetsbon. 
2. In oktober 2019 maken nog 130 klanten gebruik van de Poetsbon. Een aantal klanten is al 

ingestroomd in de Wmo maatwerkvoorziening vanwege de lage eigen bijdrage sinds dit jaar.  
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3. We kunnen nog niet per groep aangeven wie er per groep gebruik maken van de Poetsbon, 
omdat dit niet werd bijgehouden. Bij ’t Loket werd alleen gekeken of het aannemelijk was 
dat iemand tot een van de beschreven doelgroepen behoorde. Iemand kreeg dan een 
Poetsbon-brief uitgereikt en kon vervolgens zelf bekijken of en hoeveel hij/zij er gebruik van 
wilde maken en bij welke zorgaanbieder. 

Momenteel zijn we bezig om dit nader te onderzoeken, ter voorbereiding op de afbouw van 
de Poetsbon in 2020. We hebben van de zorgaanbieders de lijsten van de klanten gekregen. 
We vergelijken deze lijsten met het Wmo-klantenbestand. Klanten waarbij het vermoeden 
bestaat dat zij tot de Wmo-doelgroep behoren, gaan we individueel benaderen om te 
beoordelen of huishoudelijke hulp via de Wmo inderdaad noodzakelijk is. Klanten waar de 
gemeente geen informatie over heeft krijgen een brief dat de Poetsbon eind 2020 gaat 
stoppen. Als zij denken dan alsnog huishoudelijke hulp via de Wmo nodig te hebben, kunnen 
zij zich melden bij ’t Loket met een ondersteuningsvraag.  

4. Iedereen die op eigen kracht of met hulp van het netwerk het huishouden op orde kan 
houden:  

- Poetsbon gebruikers die beschikken over gebruikelijke hulp van een huisgenoot; 
- Poetsbon gebruikers waarvan de beperkingen niet (meer) zodanig zijn dat huishoudelijke 

hulp (nog steeds) noodzakelijk is. 
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Technische vragen CDA met betrekking tot het dekkingsplan  
 
Vraag 1: Om ons een goede voorstelling te kunnen maken van de financiële ontwikkelingen en 

om een beter inzicht te krijgen in de stijgingen dan wel dalingen van de verschillende 
posten, vragen wij of er in de programmabegroting 2020 ook de cijfers van 2018 en 
2019 kunnen worden opgenomen. Dit onderwerp is vorig jaar ook al aangekaart en er 
werd toen positief op gereageerd. Dit jaar wordt de begroting toch weer zonder 
vergelijkingscijfers gepresenteerd. Het CDA Goirle Riel verzoekt het college dit alsnog 
mee te nemen in de programmabegroting.  

Antwoord: De cijfers van 2018, 2019 en 2020 zijn gepresenteerd in bijlage 1. Vanaf 2021 zullen we 
de vergelijkende cijfers in de programmabegroting meenemen.  

 
Het lukt ons niet om een duidelijk beeld te krijgen van twee bouwblokken uit het dekkingsvoorstel 
aangaande de interne organisatie. Specifiek hebben wij het dan over:  
 
Vraag 2: De basisbouwsteen ‘Besparing ambtelijke organisatie’ (p.9).  

Deze bouwsteen gaat over een besparing van € 200.000. In de bijgaande tekst op p. 8 
lezen we over hoge werkdruk en niet verder besparen, maar niets over waar die twee 
ton uit is opgebouwd. Verderop in het dekkingsvoorstel, te weten op p. 25 onder de kop 
‘bouwsteen bedrijfsvoering’ lezen we echter: “in het basisscenario is al een bezuiniging 
van € 202.000 ingerekend (ca 3 fte).” Betekent dit dat er 3 fte ontslagen worden? Of dat 
er 3 fte aan vacatures niet ingevuld gaat worden? En wat zijn dat dan voor vacatures?  

Antwoord: De besparingen worden gerealiseerd door het anders organiseren van werkzaamheden 
en natuurlijk verloop. Het betreft dus geen aanwijsbare vacatures. 

 
Vraag 3: 2.2 het blokje ‘Formatie’ onder Bouwsteen Bedrijfsvoering. Het is onder de uitleg van 

deze bouwsteen, die rept over een kostenpost van € 160.000, dat bovenstaande 3 fte 
genoemd worden, met het bijbehorende bedrag van € 200.000 uit de basisbouwsteen. 
Maar waar het bedrag (€ 160.000) van het blokje Formatie zelf uit opgebouwd is, wordt 
ook niet duidelijk. Dus ook hier de vraag: waaruit bestaat deze bouwsteen concreet? 
Waar bestaat die kostenpost van € 160.000 uit?  

Antwoord: Er zijn in de huidige begroting een aantal nieuwe wensen ingerekend op het vlak van 
personele capaciteit. Door deze niet te honoreren kan een extra bezuiniging worden 
gerealiseerd. Het gaat hier onder andere over de formatie bij de griffie, 
beleidsvoorbereiding en uitvoering sociaal domein. Het gaat hier om de uitvoering van 
werkzaamheden die noodzakelijk zijn maar op dit moment niet of in onvoldoende mate 
kunnen worden verricht. 
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Technische vragen LRG met betrekking tot het dekkingsplan  
 
Waarderingssubsidie Sport  
Vraag 1:  Kan er nadere uitleg worden gegeven over het bedrag van de waarderingssubsidie. Wij 

zien een subsidieplafond van € 66.833 waaraan in 2019 € 15.355 is toegevoegd voor 
structurele subsidie aan muziekverenigingen. Dit totaalbedrag van € 82.188 is exact 
gelijk aan het bedrag voor subsidie sportverenigingen in de 'Bijlage overzicht cijfers 
bezuinigingsronde 2020'. Is dit toeval of bestaat het bedrag voor waarderingssubsidie 
sport uit andere componenten?  

Antwoord: Nee, dit is geen toeval. de waarderingssubsidie sport en bewegen voor 
sportverenigingen bestaat uit slechts 1 component: € 82.188 totaal in 2019 en 2020.  

 
Vraag 2:  Volgens de beleidsregels voor subsidieverstrekking wordt er subsidie gegeven aan 

jeugdleden tot en met 18 jaar en aan leden van 55 jaar en ouder. Wat is bedrag aan 
subsidie dat aan leden van 55 jaar en ouder wordt gegeven?  

Antwoord: In 2019 is € 23.050 verleend ten behoeve van 55+ers. Verdeeld over 15 
sportverenigingen.  

 
Afstoten Gemeentelijke gronden  
Vraag 3:  Kan een overzicht worden gegeven van de percelen die de gemeente wil afstoten? 

Indien mogelijk met een kaartje van de locaties.  
Antwoord: Alle gemeentelijke eigendommen zijn in beeld, het is mogelijk de raad hier inzicht in te 

geven. Er zijn op dit moment nog geen specifieke percelen waarvan het college heeft 
besloten deze af te stoten. 
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Technische vragen D’66 met betrekking tot het dekkingsplan 
 
D66 heeft kennisgenomen van het Dekkingsplan 2020 dat hoort bij de Programmabegroting 2020 - 
2023. In het Dekkingsplan heeft het college, op basis van input vanuit inwoners en op basis van input 
vanuit de interne organisatie, bezuinigingsvoorstellen gedaan.   
Hierover heeft D66 de volgende vragen: 
 
Op pagina 8 is sprake van een bezuiniging op de formatie die (deels) ten koste zal gaan van uitvoering 
van (niet wettelijke) taken.  
 
Vraag 1: Aan welke taken moeten we dan denken? 
Antwoord: Op dit moment zijn er geen specifieke werkzaamheden in beeld waarmee gestopt moet 

worden. In de tekst van het dekkingsplan had moeten staan: “besparing op de 
organisatie/formatie zou deels ten koste kunnen gaan van niet wettelijke taken” 

 
Met betrekking tot de inclusie agenda wordt op pagina 12 het voorstel gedaan om ‘makkelijker 
kunnen meedoen’ niet verder vorm te geven. 
 
Vraag 2: Waar wordt dan precies mee gestopt?  
Vraag 3: Op welke manier beïnvloedt deze maatregel de ontwikkelingen die wij dit jaar rondom 

de inclusie agenda aan het bekijken zijn? 
Vraag 4: Hoeveel ambtelijke inzet is dan niet meer nodig? Graag uit te drukken in middelen (geen 

PM). 
Antwoord: Er wordt niet met iets gestopt. Er wordt niet gestart met de coördinatierol voor de 

uitvoering van de inclusieagenda. Hiermee wordt dus niet extra ingezet op het integraal 
coördineren van de speerpunten zoals genoemd in de inclusieagenda. Waar mogelijk 
maken wij wel werk met werk. Er is niet bepaald hoeveel formatie nodig is voor het 
uitvoeren van deze taak. 

 
Op pagina 14 staat dat de LOG onder andere de raadsvergaderingen verzorgt.  
 
Vraag 5: Onze raadsvergaderingen zijn via Raadsinformatie gemeente Goirle via de website te 

volgen. Is dat wat de LOG doet?  
Antwoord: In het dekkingsplan is onterecht vermeld dat de LOG de raadsvergadering verzorgt. Zij 

doen dit niet meer omdat de raadsvergaderingen via internet worden uitgezonden door 
de gemeente zelf. De LOG verzorgt wel een aantal eigen uitzendingen. Het hebben van 
een lokale omroep is overigens een wettelijke verplichting. De middelen die de LOG 
ontvangt worden 1 op 1 doorgezet vanuit de rijksbijdrage. Er wordt geen gemeentelijke 
bijdrage gedaan.  

 
Ten aanzien van de verbouw/nieuwbouw van het Mill Hill college, op pagina 18, staat dat lasten 
eventueel mee kunnen vallen als gedraaid wordt aan knoppen financiering, afschrijftermijn, rente, 
normvergoeding, etc.  
 
Vraag 6: Kan met een realistisch voorbeeld aangegeven worden op welke manier dit tot 

substantiële verlaging van kapitaallasten kan leiden?  
Antwoord: Dit kan op dit moment nog niet worden gegeven. Het is echter duidelijk dat de 

kapitaallasten lager worden als b.v. de afschrijvingstermijn in plaats van 40 jaar op 
50 jaar wordt gesteld en de rentestand (verder) daalt. Bij een investeringsbedrag van  
€ 20 miljoen betekent een verlenging van de afschrijvingstermijn van 40 naar 50 jaar een 
verlaging van de afschrijvingslast van € 100.000. 
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Technische vragen PAG met betrekking tot het dekkingsplan 
 
De vragen zijn opgesteld met het Dekkingsvoorstel als leidraad. 
 
Algemeen 
 
Vraag 1:  Wat is de afspraak met de raad over de minimale hoogte van het 

weerstandvermogen? 
Antwoord:  De afspraak met de gemeenteraad is dat de minimale omvang van de AWR minimaal 

€ 2 miljoen moet zijn. Dat heeft o.a. te maken met het feit dat de berekende rente 
van € 2 miljoen van de AWR als structureel dekkingsmiddel in de begroting is 
meegenomen. 

 
Vraag 1a:  Hoeveel financiële ruimte is er, indachtig de afspraak onder 1, op peildatum 1-1 

2019? 
Antwoord: Aan het begin van het kalenderjaar 2019 was het saldo van de AWR € 7.692.000. Na 

het verwerken van diverse onttrekkingen t.b.v. de Primaire begroting 2019 en de 
eerste begrotingswijziging is het saldo € 5.808.000. Het negatieve saldo van de 
jaarrekening 2018 ad € 672.000, het negatieve saldo van de 1e Burap ad € 2.215.000 
en nog enkele overige onttrekkingen die eveneens zijn gedekt uit de AWR zorgt voor 
een verdere daling van het saldo naar € 2.527.000. In Burap 1 werd deze 
zorgwekkende ontwikkeling al geschetst. Voorgesteld wordt om de AWR te 
versterken door het opheffen van twee reserves ten gunste van de AWR (Reserve 
onderhoud Turnhoutsebaan € 2.100.000 en de algemene (geblokkeerde) vrije reserve 
€ 2.875.000). De nieuwe prognose van het saldo van de AWR per einde 2019 is € 
5.040.588, dit is na dekking van het negatieve saldo BURAP 2. Een verdere doorkijk 
naar 2020, rekening houdend met diverse onttrekkingen, nieuwe wensen en het 
verwachte tekort op de begroting 2020, geeft een prognose van circa € 2.161.000.  

 
Vraag 2:   Welke maatregelen kan de Provincie nemen bij het niet sluitend zijn van de 

begroting? 
Antwoord:  Conform artikel 203 van de gemeentewet wordt dan preventief toezicht ingesteld. 
 
Vraag 2a:   Wat zijn daarvan de consequenties voor onze gemeente? 
Antwoord:  Dat betekent dat ieder raadsvoorstel en -besluit met financiële consequenties, 

voordat er uitvoering aan kan worden gegeven, vooraf goedgekeurd dient te worden 
door Gedeputeerde Staten. Dit betekent dat besluiten en uitvoering daarvan veel 
langer gaan duren, als ze al mogelijk worden. 

 
Vraag 3:   Waarom is er over de belangrijke bouwstenen sport en cultuur niets qua motivatie te 

vinden in de begroting en wel in het dekkingsplan en anderzijds veiligheid 
(ondermijning) wel in de begroting en niets in het dekkingsplan?  

Antwoord:  De bouwstenen in het dekkingsplan zijn gemaakt op basis van de thema’s die zijn 
gebruikt voor Hée denk mee. Dit is een andere verdeling dan de taakvelden uit de 
begroting. Veiligheid zit in het thema leefomgeving. 

 
Vraag 4:   Is het college van mening dat er een afgewogen bezuiniging mogelijk is op Cultuur 

zonder dat er een cultuurbeleid als uitgangspunt en onderbouwing is vastgelegd? 
Antwoord:  Ja, in dit geval zou bij het maken van het beleid op gebied van cultuur de financiële 

bijdrage van de gemeente een kader zijn. Wensen en ambities moeten dus 
afgestemd worden op de beschikbare middelen of een andere vorm van financiering 
die niet vanuit de gemeente komt.   
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2.1 Basisbouwstenen 
 
Organisatie.  
Vraag 5a: Hoe hoog zijn de verzuimcijfers over 2017, 2018 en 2019? 
Antwoord: 

 

 
 
 
 
 
 
 
Vraag 5b: Welke middelen worden ingezet om de verzuimcijfers naar beneden te krijgen? 
Antwoord: Zieke medewerkers worden begeleid door de bedrijfsarts in het kader van de Wet 

Verbetering poortwachter. Leidinggevenden hebben een nadrukkelijke rol in de 

begeleiding van zieke medewerkers. Zij worden daar ook voor getraind. De 

personeelsadviseur ondersteunt hierbij. In de gesprekken met medewerkers wordt 

onderzocht of het verzuim mogelijk een relatie heeft met het werk. Leidinggevende en 

medewerker hebben beiden een verantwoordelijkheid om werkbelasting en 

belastbaarheid bespreekbaar te maken.  

                       Indien ziekte niet werk gerelateerd is, wordt onderzocht in hoeverre de organisatie de 

medewerker kan ondersteunen bij het herstelproces. Contact met het werk blijft hierbij 

altijd een belangrijk onderdeel. 

 Het staat medewerkers uiteraard vrij om een afspraak te maken met de bedrijfsarts, ook 

als de medewerker nog niet ziek gemeld is.  

 
Vraag 5c: Hoeveel geld wordt er ingezet voor vervanging van zieke medewerkers? 
Antwoord: Zieke medewerkers worden in principe niet vervangen. De leidinggevende overlegt met 

medewerkers op de afdeling wie mogelijk werk over kan nemen van de zieke 

medewerker. Indien blijkt dat de ziekte langduriger van aard is en de medewerker een 

cruciale functie vervult, wordt in de vergadering van het managementteam afgestemd 

of en voor hoeveel uur de zieke medewerker moet worden vervangen. De hoogte van 

het bedrag is daarmee vooraf niet te bepalen, dit is afhankelijk van het aantal zieke 

medewerkers.  

                      In de begroting is structureel een bedrag van € 100.000 opgenomen voor vervanging bij 

ziekte. Ook in de preventieve sfeer wordt actie ondernomen door aandacht te hebben 

voor werkdruk en belasting in de resultaatgesprekken met medewerkers. We dragen 

zorg voor goede arbeidsomstandigheden zoals bijvoorbeeld door de aanschaf van hoog-

laagbureau’s. We maken medewerkers bewust over wat ze zelf kunnen doen om hun 

duurzame inzetbaarheid te vergroten door voorlichtingscampagnes, etc. 

Vraag 6a:  Hoe groot is het verloop onder het personeel in de jaren 2017, 2018 en 2019? 
Antwoord: uitstroom personeel 

 Verzuim incl. 

zwangerschap 

Verzuim excl. 

zwangerschap 

2017 5,57% 5,43% 

2018 6,71% 6,38% 

2019 (tot 1/10/19) 5,69% 5,59% 
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Jaar Aantal 

personen 

Uitstroompercentage 

2017 5 3,4% 

2018 17 11,3% 

2019 (tot 

1/10/2019) 

17 10.8% 

 
Vraag 6b:  Hoe groot is de instroom over dezelfde periode? 
Antwoord: instroom personeel:                         

Jaar Aantal 

personen 

Instroompercentage 

2017 12 7,9% 

2018 29 18,5% 

2019 (tot 

1/10/2019) 

21 13,1% 

Bij deze instroomcijfers moet natuurlijk worden opgemerkt dat de instroom ook mede 

het gevolg is van de toegenomen formatie als gevolg van door de raad vastgestelde 

begroting. 

 
Vraag 6c: Welke maatregelen heeft de organisatie genomen om de ongewenste uitstroom terug 

te dringen? 
Antwoord: Medewerkers die de gemeente Goirle verlaten doen dat op eigen verzoek. Redenen 

hiervoor zijn: een nieuwe uitdaging, een baan dichter bij huis gevonden, een volgende 

loopbaanstap etc. Deze uitstroom is niet ongewenst. Integendeel, het is immers goed 

dat een medewerker na een bepaalde verblijftijd zijn/haar vleugels uitslaat en elders 

een bijdrage kan leveren waarbij hij/zij zich met veel energie op nieuwe uitdagingen kan 

richten. Andersom krijgen wij ook medewerkers binnen die in een andere organisatie 

toe zijn aan een volgende stap.  

Tijdens het dienstverband wordt met medewerkers niet alleen gesproken over de te 

behalen resultaten, maar nadrukkelijk ook over opleiding en ontwikkeling. Juist om 

medewerkers toe te rusten op de vraag van de toekomst vinden we investeren in 

medewerkers van cruciaal belang.  

Daarnaast voeren we exitgesprekken met vertrekkende medewerkers waarbij we ingaan 

op diverse onderwerpen en we graag van de vertrekkende medewerker horen wat beter 

kan, maar ook wat we vooral moeten blijven doen.  

Vraag 7a:  Hoeveel geld is de gemeente kwijt aan uitbetalingen ten gevolge van verzuim en WIA. 
Antwoord: Medewerkers die verzuimen krijgen gewoon hun reguliere salaris doorbetaald. In de 

CAR-Uwo (rechtspositie gemeenten tot 1-1-2020) staat precies vermeld op welke 

momenten in het verzuimproces de medewerker gekort wordt op het salaris. (0-6 

maanden 100% salaris, 6-12 maanden 90% salaris en 12-24 maanden 75% salaris). Bij de 

overheid is het niet mogelijk om deze kosten te verzekeren. Dit betekent dat wij deze 

zelf betalen vanuit de exploitatie. 
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De kosten die wij betalen aan medewerkers die onverhoopt ziek zijn geworden en als 

gevolg daarvan in de WIA (Wet Werk en Inkomen naar Arbeidsvermogen) zijn beland 

bedragen: 

2017      circa 39.000 (2 dossiers) 

2018      circa 39.950 (2 dossiers) 

2019      circa 60.300 (3 dossiers – doorgerekend tot einde van het jaar) 

Let wel: het gaat hierbij om de instroom in de WGA (Werkhervatting Gedeeltelijk 

Arbeidsgeschikten) en niet in de IVA (Inkomensvoorziening Volledig 

Arbeidsongeschikten). 

Vraag 7b:  Wat waren de kosten geweest, zie 7a, als wij niet eigen risicodrager waren? 
Antwoord: De kosten kunnen niet eenvoudig worden berekend. Verzekeringsmaatschappijen of het 

UWV die instroom in de WIA verzekeren hanteren hiervoor een berekening die 

gebaseerd is op loonsom, instroom in de WIA gedurende de afgelopen 5 jaar en een 

kansberekening van instroom in de WIA voor de medewerkers die op dit moment ziek 

zijn.      

Poetsbon 
Vraag 8: Wat zijn de criteria om de poetsbon toe te kennen behalve dat de aanvragers buiten de 

criteria voor de maatwerkvoorziening vallen? 
Antwoord: De doelgroepen van de Poetsbon zijn: 

- Inwoners van de gemeente Goirle op leeftijd of met een ziekte/beperking die geen 
hulp bij het huishouden via de Wmo (meer) krijgen of hier zelf van afzien; 

- Inwoners op leeftijd of met een ziekte/beperking die zonder uitgebreid onderzoek 
aannemelijk is; 

- Mantelzorgers die wat extra hulp in het eigen huishouden kunnen gebruiken, waarbij 
de mantelzorger en degene voor wie gezorgd wordt in de gemeente Goirle wonen; 

- Klanten met een Wmo-maatwerkvoorziening huishoudelijke hulp kunnen alleen 
grote schoonmaak afnemen via de Poetsbon. 

 
Begin 2018 waren er in totaal 164 huishoudens die de Poetsbon gebruikten. 

1. Eind 2018/begin 2019 maakten 165 klanten gebruik van de Poetsbon. 
2. In oktober 2019 maken nog 130 klanten gebruik van de Poetsbon. Een aantal klanten is al 

ingestroomd in de Wmo maatwerkvoorziening vanwege de lage eigen bijdrage sinds dit jaar.  
3. We kunnen nog niet per groep aangeven wie er per groep gebruik maken van de Poetsbon, 

omdat dit niet werd bijgehouden. Bij ’t Loket werd alleen gekeken of het aannemelijk was 
dat iemand tot een van de beschreven doelgroepen behoorde. Iemand kreeg dan een 
Poetsbon-brief uitgereikt en kon vervolgens zelf bekijken of en hoeveel hij/zij er gebruik van 
wilde maken en bij welke zorgaanbieder. 

Momenteel zijn we bezig om dit nader te onderzoeken, ter voorbereiding op de afbouw van 
de Poetsbon in 2020. We hebben van de zorgaanbieders de lijsten van de klanten gekregen. 
We vergelijken deze lijsten met het Wmo-klantenbestand. Klanten waarbij het vermoeden 
bestaat dat zij tot de Wmo-doelgroep behoren, gaan we individueel benaderen om te 
beoordelen of huishoudelijke hulp via de Wmo inderdaad noodzakelijk is. Klanten waar de 
gemeente geen informatie over heeft krijgen een brief dat de Poetsbon eind 2020 gaat 
stoppen. Als zij denken dan alsnog huishoudelijke hulp via de Wmo nodig te hebben, kunnen 
zij zich melden bij ’t Loket met een ondersteuningsvraag.  
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4. Iedereen die op eigen kracht of met hulp van het netwerk het huishouden op orde kan 
houden:  

- Poetsbon gebruikers die beschikken over gebruikelijke hulp van een huisgenoot; 
- Poetsbon gebruikers waarvan de beperkingen niet (meer) zodanig zijn dat huishoudelijke 

hulp (nog steeds) noodzakelijk is. 

 
2.3 Bouwsteen Zorg & Hulp 
 
Welzijnssubsidies pag.10. 
Vraag 9: Wat is de onderbouwing voor de KBO’s subsidie van € 13.000? 
Antwoord: De bijdrage aan de KBO Goirle en seniorenbelang Riel zijn waarderingssubsidies op basis 

van de richtlijnen in Back 2 Basics.  
 
Maatwerkvoorzieningen WMO etc.pag 11. 
Regiovervoer maximaliseren.   
Vraag 10: Moeten wij uit deze zin concluderen dat onderzocht wordt of het maximaal te 

vergoeden aantal km lager kan zijn dan 2000 km per jaar? 
Antwoord: De Wmo- klant kan tot 2000 km per jaar reizen tegen Wmo-tarief. Het is een generieke 

beleidsmaatregel. Als de klant minder reist merkt hij daar niets van. Als de klant meer 
wil reizen, zal individueel onderzocht moeten worden wat de beste oplossing is voor zijn 
mobiliteit. 
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Jeugdwerkloosheidsvrije zone  
Vraag 11a:  Wat is de toegevoegde waarde van dit project. 
Antwoord: In Midden-Brabant is in 2014 de ambitie uitgesproken om te komen tot een 

Jeugdwerkloosheidsvrije zone (JWLZ).  
Het programma JWLZ vormde een in beginsel tijdelijke intensivering op bestaande, 
reguliere dienstverlening aan jongeren. Eén van de zaken die in dat verband wordt 
opgepakt is het vinden en terug naar werk/school/zorg toeleiden van jongeren ‘buiten 
beeld’, oftewel jongeren die niet werken, niet op school zitten maar ook niet bekend zijn 
bij uitkeringsinstanties. Het programma JWLZ heeft daartoe het Jongerenpunt Midden-
Brabant opgetuigd: een herkenbaar regionaal label van waaruit een klein team 
professionals (‘jongerenregisseurs’) op een vernieuwende en outreachende wijze de 
verbinding met deze ‘spookjongeren’ probeert te herstellen. Dit team is sinds november 
2016 actief.  
Inmiddels heeft het Jongerenpunt zich ook bewezen als een breed loket waar jongeren 
met allerhande vragen aan kloppen.  
Wij willen in principe een flexibele organisatie van het programma waar afhankelijk van 
de omvang van de jeugdwerkloosheid snel af- en opgeschaald kan worden.  

 
Vraag 11b: In hoeverre is hierop gemonitord sinds de start in 2014? 
Antwoord: Het programma is inhoudelijk pas eind 2016 gestart in Goirle en vanaf 2018 goed “op 

stoom” gekomen. Vanaf dat moment vindt er ook frequent overleg en afstemming 
plaats met de Jongerenregisseur die voor Goirle actief is.  

 
Vraag 11c: En wat zijn de resultaten?Antwoord:

 
 
  

Cijfers JWVZ per begin 2019

Aantal in 

begeleiding

Aantal in 

nazorg

Aantal 

afgesloten

2016 0 0 0

2017 0 0 2

2018 13 7 24

Resultaat begeleiding 

(exclusief jongeren nog in 

nazorg)

2016 2017 2018

Geplaatst op school 7

Geplaatst op werk 2 8

Geplaatst op zorg

Jongere weigert dienstverlening 4

Opsporing niet gelukt

overdracht uwv, Wajong/ww

overdracht P-wet 1

Overdracht RMC 2

Overig

Verhuisd 2

Lege cellen

Begin 2019 waren er 

In begeleiding 21

In nazorg 7

Afgesloten 28

Geen einddatum 2

57 12

7 5

1 1

Aantal 

aanmeldingen

Korte vraag 

beantwoord
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Leerwerkloket pag. 11. 
Vraag 12a: Is de gemeente Goirle contractuele verplichtingen aangegaan voor deelname in dit 

project? 
Antwoord:  Nee, er zijn nog geen contractuele verplichtingen aangegaan. Bestuurlijk is wel de 

intentie uitgesproken in Midden-Brabant om te komen tot een duurzame structurele 
financiering van het Leerwerkloket. Dat is de reden waarom de financiering in de 
(meer)jarenbegroting is opgenomen.  

 
Vraag 12b: Wat is de toegevoegde waarde van het leerwerkloket? 
Antwoord: Er is een spanning tussen vraag en aanbod op de arbeidsmarkt. Algemeen is ook het 

begrip “een leven lang leren” ingeburgerd. Het leerwerkloket probeert de brug tussen 
arbeidsmarkt en opleidingsvraagstukken te zijn voor inwoners die geen werk hebben of 
om “gewoon” met iemand over opleidingsvraagstukken te sparren. Het leerwerkloket is 
ook beschikbaar voor kleinere bedrijven die geen HRM/P&O afdeling hebben.  
Wij sturen u het jaarverslag 2018 van het leerwerkloket via de griffie toe. 

 
Vraag 12c: Hoe wordt deze eventuele meerwaarde gemeten? 
Antwoord: In 2018 hebben 16 inwoners van onze gemeente gebruik gemaakt van de diensten van 

het Leerwerkloket. Ook is het leerwerkloket zo nodig sparringpartner van onze 
klantmanagers werk en inkomen bij vraagstukken op het gebied van opleiding. Het 
leerwerkloket voorziet naar onze mening in een behoefte.  

 
Pilot doelgroepenvervoer (project automaatje) pag. 12. 
Vraag 13: Moet de pilot zichzelf niet in het tweede jaar (2020) helemaal terugverdienen of op zijn 

minst een substantieel deel van de kosten terugverdienen? 
Antwoord: Ja, het is de bedoeling dat AutoMaatje zichzelf terugverdient in het tweede jaar, doordat 

een deel van de ritten die anders met regiovervoer gemaakt zouden worden, met 
AutoMaatje gemaakt wordt.  De verwachting is dat het een besparing kan opleveren van 
€ 10.000 a € 15.000. 

 
Implementatie inkoop WMO 30.000 pag. 12 
Vraag 14a: Uitgangspunt is dat deze maatregel zichzelf terugverdient. Waarom dan toch kosten 

ramen?  
Antwoord: Om uitgaven te kunnen doen in 2020 is een budget nodig. Het inverdieneffect is beoogd 

van 2021.  
 
Vraag 14b: Tilburg en Goirle zijn een van de zeven gemeenten, welke gemeente in Hart van Brabant 

doet niet mee? 
Antwoord: Twee gemeenten doen niet mee: Loon op Zand en Waalwijk. 
 
Vraag 14c: Voor hoeveel procent maakt Goirle deel uit qua inwonertal? 
Antwoord: Uitgaande van de 7 deelnemende gemeenten is 6,27% het aandeel voor Goirle. 
 
Vraag 14d: Er is reeds tijden sprake van het project Maatpact. Wanneer kunnen we een voorstel 

van het college van Goirle verwachten ter bespreking binnen Hart van Brabant om te 
komen tot een daadwerkelijke effectuering van het Maatpact? 

Antwoord:  Het project Maatpact wordt ingezet om grip te krijgen op de kosten in het sociaal 
domein. De eerste 62 casussen voor het project Maatpact in de regio Hart van Brabant 
zijn en worden reeds behandeld. De casuskosten voor de 4 casussen vanuit Goirle die 
hierin meelopen, lopen via de reguliere budgetten in het sociaal domein. Dit is tevens de 
reden waarom er nog geen financieel voorstel voor de individuele raden is geweest. Op 
25 september jl. heeft een regionale radenavond plaatsgevonden waar informatie is 
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gegeven over het Maatpact. Desgewenst kunt u de videoregistratie van deze avond 
terug kijken. De link hiervoor kan gedeeld worden met de raad, indien dit nog niet 
eerder gebeurd is. In het najaar van 2019 zal er tevens een rapport verschijnen over de 
opbrengst van de eerste fase van het Maatpact. U wordt hierover geïnformeerd. Indien 
de raad daar behoefte aan heeft, kan er een beeldvormende vergadering georganiseerd 
worden waar dit onderwerp geagendeerd wordt. 

  
 
Kiemuur, Bij Wies en pilot zorgmijding. Pag. 12. 
Vraag 15a: De pilot is gestart op 1 januari 2019 voor de duur van 1 jaar. Waarom dan ook 

opgenomen in de begroting 2020? 
Antwoord: De evaluatie van de pilot Kiemuur en Bij Wies moet nog plaatsvinden. Voor 2020 wordt 

incidenteel geld gevraagd. Bij gebleken succes wordt dit voor 2021 structureel.  
 
Vraag 15b: Wat zijn de criteria voor succes van de pilot? 
Antwoord: Om aan de wettelijk verplichte bouwsteen “Vroegtijdige signalering” te voldoen is een 

plek nodig waar mensen met een psychische kwetsbaarheid laagdrempelig terecht 
kunnen, professioneel advies krijgen en in de gaten gehouden worden. De pilot is 
geslaagd wanneer er een goed vindbare en goed bezochte ontmoetingsplaats is voor 
iedereen die behoefte heeft aan een luisterend oor, advies, hulp bij eigen ontwikkeling 
of een praatje. Het Kiemuur is geslaagd wanneer het bijdraagt aan het bewegen naar en 
ondersteunen bij participatie en zelfredzaamheid en versterken van een netwerk.  

 
2.5 Bouwsteen Sport pag. 16 
 
Sportsubsidies 
Vraag 16: Wat is de visie van het college op de betaalbaarheid van de sport en de rol van 

verenigingen en ouders hierin? 
Antwoord: Dit is geen technische vraag maar een politieke vraag. 
 
Vraag 17: Wat is het meetbare effect van Sjors Sportief op de deelname aan sport? 
Antwoord: Dat er veel gebruik wordt gemaakt van Sjors Sportief is duidelijk. Of dit op langere 

termijn ook meer leden realiseert is onduidelijk. De vraag is ook of mensen niet zouden 
zijn gaan sporten als Sjors Sportief er niet zou zijn. Hier zijn geen onderzoekscijfers van. 

 
2.6 Bouwsteen Jeugd & Onderwijs 
 
Mill Hill College uitstellen 
Vraag 18: Hoe is het geraamde bedrag van € 800.000 per jaar aan kapitaalslasten onderbouwd? 

Welke verdeling van kosten en tussen welke partijen ligt daaraan ten grondslag?  
Antwoord: Voor 2023 wordt rekening gehouden met een last van € 400.000. Onduidelijk is wat de 

jaarlijkse lasten zullen worden omdat we nu nog in de inventariserende fase zitten. 
 
Ambitieplannen kindcentra  
Vraag 19: Vraag: kan het college in helder Nederlands uitleggen wat die ambitieplannen precies 

inhouden en hoe de € 47.000 bijdragen aan wat hier bedoeld wordt (doel is o.a. 
kostenbesparing). 

Antwoord: De gemeente heeft de ambitie om integrale kindcentra te realiseren binnen de 
gemeente. Het doel is dat deze centra meer zijn dan een bedrijfsverzamelgebouw. Er 
wordt gezocht naar een inhoudelijke en kwalitatieve aanpak en samenwerking op het 
gebied van onderwijs en opvang. Dit doen we in de vorm van een ambitieplan voor ieder 
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kindcentrum. De gemeente draagt bij aan het realiseren van de ambitieplannen om zo 
te kunnen sturen op de gemeentelijke ambities. 

 
Combinatiefunctionarissen  
Vraag 20a: Bij wie zijn de combinatiefunctionarissen in dienst?  
Antwoord: Stichting Jong, Factorium en Stichting Kindcentra Goirle 
 
Vraag 20b: Voor hoeveel jaar zijn de functionarissen aangesteld? 
Antwoord: De combinatiefunctionarissen zijn in dienst bij de bovenstaande partijen. Deze partijen 

krijgen jaarlijks een beschikking voor subsidie op basis van de deelname aan de brede 
regeling combinatie functionarissen vanuit de rijksoverheid. De inzet van de 
combinatiefunctionarissen wordt uit deze subsidiebijdrage betaald. 

 
2.7 Bouwsteen leefomgeving pag. 20 
 
Afstoten gemeentelijke gebouwen 
Vraag 21a: Indien het gebouw van Mainframe wordt afgestoten wordt dan ook de ondergrond 

verkocht?  
Antwoord: Daar heeft het college nog geen besluit over genomen. De bezuiniging is gericht op het 

laten vervallen van de kapitaallasten. Er is door het college nog geen besluit genomen 
over het slopen, verkopen of zelf opnieuw ontwikkelen van de locatie. 

 
Vraag 21b: Zijn er naast verkoop ook andere opties overwogen zoals zelf ontwikkelen van de 

vrijkomende ruimte? 
Antwoord: zie 21a. 
 
Verduurzaming gemeentelijke gebouwen 
Vraag 22: Wanneer kan een voorstel daarvoor in de raad verwacht worden? 
Antwoord: In de loop van 2020. 
 
Opbrengsten windmolens & zonneparken 
Vraag 23: Wanneer mogen we de eerste plannen daarvoor in de raad verwachten? 
Antwoord:  Op dit moment wordt Zon en Wind lokaal uitgewerkt. Regionaal wordt gewerkt aan de 

REKS. De verwachting is dat op basis hiervan in het eerste kwartaal van 2020 de eerste 
voorstellen vorm zullen krijgen. U wordt als raad hierover geïnformeerd. 

 
Trainees VVH. Pag. 22.  
Vraag 24: De tekst op pagina 22 is niet duidelijk. Staat er: we gaan voor de uitvoering van de taken 

van VVH werken met trainees en deze worden betaald uit de vacature ruimte bij VVH. 
Daardoor wordt er geen extra geld geraamd in de begroting 2020.  

Antwoord: Ja dat staat er. 
 
Vraag 24a: Dit levert wel of geen bezuiniging op? 
Antwoord: Dit levert geen bezuiniging op. We belasten de AWR hierdoor minder.  
 
Leges 
Vraag 25: Waarom worden de bedragen van niet dekkende leges niet direct kostendekkend 

gemaakt? 
Antwoord: Het college wil niet op voorhand kostendekkend zijn om de drempel voor het uitvoeren 

van activiteiten als evenementen niet te hoog te maken. Daarnaast wijzigt met de 
inwerkingtreding van de Omgevingswet op 1 januari 2021 ook de 
vergunningenstructuur. Er komen minder legesplichtige vergunningen. Hierdoor zullen 
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er minder leges binnen komen. Het is daarom onzeker hoe de opbrengsten zich na de 
inwerkingtreding van de Omgevingswet ontwikkelen. 
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Technische vragen VVD met betrekking tot het dekkingsplan 
 
Basisbouwsteen 
Vraag 1: Wat betekent de voorgestelde OZB-verhoging voor de huurders van woningen en Wat 

betekent dit voor de ondernemers? 
Antwoord: Er zijn 3 verschillende tarieven OZB: OZB eigendom woning, OZB eigendom niet-woning 

en OZB gebruik niet-woning. Alle 3 de tarieven worden met 20% verhoogd ten opzichte 
van 2019. Huurders van woningen hoeven geen OZB aan de gemeente te betalen. Zij 
betalen huur aan de verhuurder. Hoe de verhuurder de OZB verrekend in de huurprijs, is 
niet aan de gemeente. Dat is bedrijfsvoering van de verhuurder. 
Ondernemers betalen ook de OZB verhoging op hun pand wanneer ze daar eigenaar van 
zijn. 

 
Bouwsteen Zorg en Hulp 
Maatwerkvoorziening Wmo etc. 
 
Vraag 2: Indien de gemeente Goirle hoger zou indexeren dan de richtlijnen voor indexering 

aangeven, welke mogelijkheden zijn er dan om, door af te wijken van de algemene 
richtlijnen, op de indexering voor welzijnsorganisaties te bezuinigen? 

Antwoord: In overleg met de fractie van de VVD is deze vraag komen te vervallen. 
 
Pilot Doelgroepenvervoer (Automaatje) 
 
Vraag 3: Welke besparing wordt verwacht uit het project doelgroepenvervoer? 
Antwoord: Het is de bedoeling dat AutoMaatje zichzelf terugverdient in het tweede jaar, doordat 

een deel van de ritten die anders met regiovervoer gemaakt zouden worden, met 

AutoMaatje gemaakt wordt.  De verwachting is dat het een besparing kan opleveren van 

€ 10.000 a € 15.000. 

 

 
Integrale aanpak statushouders 
 
Vraag 4: Er is drie keer € 100.000 voor dit doel uitgetrokken. Hoeveel geld is er nu werkelijk 

uitgegeven voor dit onderdeel?  
 
Antwoord: In 2019 is de coördinator vooral bezig geweest met de oriëntatie- en onderzoeksfase om 

te komen tot een integraal plan. Hieruit zijn verschillende activiteiten gekomen voor 
2019 en verder. Afgelopen mei bent u geïnformeerd in een beeldvormende raad over de 
oriëntatie. Op korte termijn wordt u bijgepraat over de bevindingen en inzet voor 2019 
en 2020. De directe kosten voor de activiteiten in 2019 zijn circa € 20.000,00. Het is 
belangrijk op te merken dat de inzet van de coördinator in 2019 binnen de huidige 
formatie heeft plaatsgevonden. 2020 staat in het teken van de uitvoering van de 
opgestelde activiteiten.  

 
Vraag 4b: Wat zijn de resultaten? 
Antwoord: In 2019 is veel voorbereidend werk verzet: de coördinator heeft het speelveld rondom 

statushouders in beeld gebracht zodat duidelijk is waar extra inzet nodig is om een 
duurzaam netwerk van ondersteuning te bouwen. Ze heeft veel geïnvesteerd in de 
samenwerking en inzet rondom de maatschappelijke begeleiding van statushouders. 
Ook is een nul-meting gemaakt van de zelfredzaamheid van de statushouders die 
maatschappelijke begeleiding krijgen. Daarnaast vraagt de taakstelling voor het 
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huisvesten van statushouders veel aandacht. We nemen actief deel aan de regionale 
pilot inburgering zodat Goirle goed is voorbereid op de invoering van de nieuwe Wet 
inburgering. Ook is er extra inzet van de Sociaal Raadslieden gestart en staan er 
budgettrainingen voor statushouders gepland. Ook is er bijgedragen aan de 
theatervoorstelling Bright side of Life en is er een benchmark statushouders gekocht. 

 

Vraag 4c: Wat zijn de mogelijkheden om de integrale aanpak onder te brengen bij activiteiten die 
in het kader van inburgering al worden uitgevoerd? 

Antwoord: Gezien de omvang van de benodigde inzet voor de integrale aanpak is dat niet mogelijk. 
De inzet voor de invoering van de nieuwe Wet inburgering wordt nu gedaan binnen de 
huidige formatie, deels aangevuld vanuit de integrale aanpak. Het is goed mogelijk dat 
er financiering vanuit het Rijk komt voor de implementatie van de nieuwe wet, maar dat 
die niet afdoende is waardoor er keuzes gemaakt moeten worden. 

 
 
Kiemuur, Bij Wies en de pilot Zorgmijding 
 
Vraag 5: Dit jaar lopen er drie pilots: Kiemuur, Bij Wies en de pilot Zorgmijding. De gemeente is 

verplicht om op het gebied van psychische kwetsbaarheid ook lokaal maatregelen te 
treffen.  
a) Hoeveel mensen hebben deelgenomen aan iedere activiteit tot 1 oktober 2019? 
b) Wat zijn de resultaten? 
c) Uit welke gemeenten komen de deelnemers? 
d) Welke andere mogelijkheden ziet het college om aan de wettelijke verplichting te 

voldoen? Is daar onderzoek naar gedaan? En zo nee, waarom niet? 
Antwoord:  Alle gemeenten zijn verplicht een sluitende aanpak voor personen met verward gedrag 

te hebben. Met het project Kiemuur voldoet Goirle aan de vereisten van de sluitende 
aanpak voor personen met verward gedrag. Het doel hiervan is deze groep mensen in 
beeld te krijgen en ze tijdig de juiste hulp te kunnen bieden. 
a) Tot 1 oktober 2019 hebben 6 tot 9 personen per week deelgenomen aan de 

activiteiten 
b) Op basis van de tussentijdse evaluatie geven deelnemers aan dat zij door het Kiemuur: 

o beter in hun vel zitten;  
o meer buiten komen; 
o meer sociale contacten hebben. 

Deelnemers geven het Kiemuur een rapportcijfer van gemiddeld een 7. 
c) De meeste deelnemers komen uit Goirle. Een enkele deelnemer komt uit een 

aangrenzende gemeente waar hij/zij ook deelneemt aan een Kiemuur. 
d) Om aan de wettelijk verplichte bouwsteen “ Vroegtijdige signalering” te voldoen is 

een plek nodig waar mensen met een psychische kwetsbaarheid laagdrempelig 
terecht kunnen, professioneel advies krijgen en in de gaten gehouden worden. Uit de 
eerste evaluatie van de pilot blijkt dat dit goed werkt. Een beter alternatief wordt niet 
gezien om aan deze wettelijke taak te voldoen, omdat andere alternatieven niet 
laagdrempelig en eenvoudig toegankelijk genoeg zijn. 

 

 

Bouwsteen Kunst en cultuur 
Subsidies 
Vraag 6: In welke mate is de huidige subsidie specifiek voor jeugd? 
Antwoord: Op dit moment is er geen subsidie voor kunst en cultuur specifiek voor jeugd.  
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Vraag 6b: Hoe wordt de inzet voor jeugd bij kunst en cultuur eventueel nog anders gesubsidieerd? 
Antwoord: Er is vanuit de Brede Regeling Combinatiefuncties sinds 2013 een 

combinatiefunctionaris werkzaam bij Factorium die optreedt als combinatiefunctie 
cultuur / lokaal intermediair programma Cultuureducatie met Kwaliteit. Deze 
combinatiefunctionaris wordt deels betaald vanuit de gemeente (60%) en deels 
gecofinancierd vanuit het Rijk (40%). Hoewel geen rechtstreekse subsidie dus wel met 
een gemeentelijke bijdrage.  

 
Bouwsteen Sport 
Subsidies sport 
Vraag 7: In welke mate zit in de waarderingssubsidie de inzet voor jeugd? En hoe wordt de inzet 

voor jeugd bij sport eventueel nog anders gesubsidieerd? 
Antwoord: Vanuit de waarderingssubsidie sport en bewegen worden verenigingen gesubsidieerd 

voor het aantal jeugdleden tot en met 18 jaar. Dit wordt gedaan omdat men jongeren 
wil laten kennismaken met en binden aan sport. Hiermee wordt hopelijk de 
breedtesportbeoefening bevorderd. In 2019 hebben 15 sportverenigingen subsidie 
gekregen voor in totaal 2.332 jeugdleden.  

 
Aangepast sporten 
Vraag 8: Waar is bij aangepast sporten de subsidie van € 7.000 voor bedoeld? 
Antwoord: Op dit moment bestaat de subsidie voor aangepast sporten uit subsidie voor drie 

organisaties: het Steunpunt Aangepast Sporten (regionaal), de Sportgroep 
Gehandicapten Goirle en het G-voetbaltoernooi van GSBW.  

 
Scouting 
Vraag 9: De scoutingsverenigingen ontvangen tezamen € 10.000. Om welke reden is dit? 
Antwoord: Scouting Goirle en Riel krijgen subsidie voor het organiseren van activiteiten aan 

jeugdgroepen. De activiteiten dragen bij aan het bevorderen van maatschappelijke 

participatie, vergroten zelfredzaamheid en dragen bij aan onze doelstelling jeugdigen 

groeien gezond en veilig op. 

Vraag 9b: Hoe verhoudt zich dit tot de subsidies aan andere verenigingen en instellingen, zoals die 
voor sport en cultuur? 

Antwoord: Scouting krijgt € 50 per lid, ze hebben momenteel 207 leden. Sportverenigingen krijgen 
€ 25,00 per deelnemend lid. De focus van de activiteiten van de scouting ligt op het in 
balans brengen van het leven van jeugdigen, hiermee liggen hun activiteiten in het 
verlengde van ons lokale jeugd-en jongerenwerk.  

 
Kostendekkende huur sportaccommodaties 
Vraag 10a: U stelt voor om de huren meer kostendekkend te maken door een verhoging van totaal 

€ 25.000. Bij totale kosten van € 940.000 komt dat wat bescheiden over. Wat zijn de 
mogelijkheden om tot grotere huurverhogingen te komen, eventueel vooruitlopend op 
de privatisering? 

Antwoord: Onderzocht zal moeten worden tot in welke mate de verenigingen een huurverhoging 
en daarmee lastenverzwaring kunnen dragen. Een veelvoorkomend gevolg zal een 
doorberekening en daarmee verhoging van de contributies zijn. Dit zal consequenties 
hebben voor de ledenaantallen en daarmee sportparticipatie. Indien ook de 
waarderingssubsidie voor sportverenigingen wegvalt, leidt dit dus aan twee kanten tot 
een lastenverhoging.  



19 
 

 De lasten van de sportaccommodaties (inclusief kapitaallasten ad € 370.000 en het 
zwembad ad € 160.000) bedragen € 1.371.000. De lasten voor beheer en dagelijks en 
cyclisch onderhoud bedragen € 737.000. 

 De opbrengsten van de huren voor de twee sportparken bedragen € 173.000. 
 

 
Vraag 10b: Wat zijn de mogelijkheden om de schoonmaak van de sportvelden niet langer door en 

op kosten van de gemeente uit te laten voeren, doch door de sportverenigingen zelf en 
op hun kosten? Met ingang van welk jaar zou dat dan kunnen? 

Antwoord:  Het zwerfaval bij de sportvelden wordt niet veroorzaakt door de sportclubs maar door 
jeugd die bij de sportvelden hangt. Dit is de reden dat de gemeente zorg draagt voor het 
opruimen. Er wordt gewerkt aan een aanpak voor dit probleem om zo de overlast en de 
daarmee gemoeide kosten te verminderen. Daarbij zijn de sportclubs ook betrokken.   

 
Privatisering De Haspel en Sportparken 
Vraag 11: Waarom kan privatisering van sportaccommodaties pas na 2023 plaatsvinden? Wat is er 

nodig om dit te vervroegen, zo mogelijk al vanaf 2020? 
Antwoord: De privatisering van de Haspel en de sportparken moet goed onderzocht worden. 

Hiervoor is tijd nodig. Wanneer uit het onderzoek blijkt dat privatisering mogelijk is zal 

dit zo snel mogelijk worden gerealiseerd. Wanneer de raad wil dat we hier direct mee 

aan de slag gaan is hier wel formatie voor nodig. Deze zal gerealiseerd moeten worden. 

Bouwsteen Leefomgeving 
Programma Omgevingswet 
Vraag 12: Als het voorbereidingsprogramma omgevingswet getemporiseerd wordt dan zouden we 

uit de pas kunnen lopen bij de GHO-gemeenten? Hoe gaan de andere GHO-gemeenten 
hiermee om? Hoe schat u de kosten en risico’s in van een eventueel uit de pas lopen? 

Antwoord: Hilvarenbeek heeft in het kader van de bezuinigingen de keuze gemaakt om te 
temporiseren. Oisterwijk en Goirle lopen in dezelfde pas.  
Voor de implementatie van de omgevingswet zijn geen structurele lasten in de begroting 
opgenomen. Tot nu toe is er alleen een incidenteel bedrag opgenomen in de begroting 
voor 2020. Het temporiseren van het programma betekent dat de raad haar ambities 
ten aanzien van de implementatie van de wet moet bijstellen. We moeten in iedere 
geval aan de wettelijke vereisten voldoen. De investeringen hiervoor, zoals het 
aanschaffen van het DSO en het vullen daarvan moeten worden gedaan. Alle benodigde 
ontwikkelingen moeten dan binnen de reguliere werkzaamheden worden meegenomen. 
Dit betekent dat het langer duurt en dat het ambitieniveau van de raad ten aanzien van 
participatie en dienstverlening niet kan worden gehaald 

 
Bouwsteen bedrijfsvoering 
Vraag 13: Wat zijn de mogelijkheden om af te zien van externe inhuur of ten minste deze sterk te 

verminderen en welke besparingen levert dit op? 
Antwoord: Overwogen kan worden om termijnen af te spreken waarbinnen standaard NIET wordt 

ingehuurd bv. de eerste 3 maanden bij ziekte of ontstaan vacature. Uiteraard betekent 
dat dan wat voor werkzaamheden die niet meer kunnen worden uitgevoerd. Wat dat 
oplevert is sterk afhankelijk van verzuim, aantal uren en tarieven. Dat laat zich nu niet in 
cijfers uitdrukken. 
Uitgangspunt hierbij is dat voordat inhuur overwogen wordt al bezien is, of andere 

oplossingen voor handen zijn. Hierbij kan worden gedacht aan onderbrengen bij een 

collega, kijken wat in GHO-verband mogelijk is. 
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Bijlage 1:  Overzicht baten en lasten 2018, 2019 en 2020  

**** Totaal van baten en lasten per programma 

*** Totaal aan baten en lasten per thema 

** Totaal aan lasten en baten per taakveld 

          

  Kostenplaatsen Werkelijk Begroting Act begr  

    2018 2019 2020 

  ***** Totaal   829.651    

  ****   Inwoner 23.991.418  27.181.340  27.061.162  
  ***     Preventie 4.401.844  4.987.170  5.564.399  
  **       Sportbeleid en activering 367.632  331.920  397.311  
  **       Sportaccommodaties 970.914  951.653  938.639  
  **       Cultuurpresentatie, productie en partic. 473.031  562.691  516.763  
  **       Media 476.030  509.864  518.818  
  **       Wijkteams 1.375.115  1.800.800  2.341.535  
  **       Volksgezondheid 739.122  830.243  851.332  
  ***     Onderwijs 2.380.902  2.557.692  2.398.229  
  **       Openbaar basisonderwijs 52.603  54.270  54.815  
  **       Onderwijshuisvesting 1.476.180  1.521.037  1.281.196  
  **       Onderwijsbeleid en leerlingzaken 852.120  982.385  1.062.218  
  ***     Zorg en activering 17.208.672  19.636.477  19.098.534  
  **       Samenkracht en burgerparticipatie 2.052.671  2.150.239  1.441.984  
  **       Inkomensregelingen 1.433.700  1.724.068  1.616.243  
  **       Begeleide participatie 2.720.333  2.646.003  2.426.324  
  **       Arbeidsparticipatie 751.559  1.004.768  1.076.143  
  **       Maatwerkvoorzieningen (WMO) 1.245.355  1.252.029  1.230.398  
  **       Maatwerkdienstverlening 18+ 3.214.422  3.818.555  3.927.640  
  **       Maatwerkdienstverlening 18- 5.278.311  6.454.816  6.867.481  
  **       Geescaleerde zorg 18- 512.321  586.000  512.321  
  ****   Leefomgeving 8.351.524  8.865.271  8.199.586  
  ***     Slim omgaan met ruimtegebruik 7.169.001  7.212.909  6.788.542  
  **       Verkeer en vervoer 4.276.661  2.802.628  2.839.138  
  **       Parkeren 129.092  173.798  180.589  
  **       Cultureel erfgoed 944.525  915.106  913.599  

  
**       Openbaar groen en (openlucht) 
recreatie 1.325.119  1.490.126  1.457.994  

  **       Begraafplaatsen en crematoria 882  1.155  1.165  
  **       Ruimtelijke ordering 679.177  713.772  582.016  
  **       Grondexploitatie (niet-bedrijventerrein) 84.233-     
  **       Wonen en bouwen 102.221- 1.116.323  814.041  

  
***     Verstandig omgaan met natuurl 
hulpbron. 316.317- 38.037- 292.266- 

  **       Riolering 359.050- 357.583- 397.821- 
  **       Afval 514.831- 495.856- 555.720- 
  **       Milieubeheer 557.564  815.402  661.275  
  ***     Zorg voor veilige leefomgeving 1.498.839  1.690.399  1.703.310  
  **       Crisisbeheersing en brandweer 1.036.044  1.204.848  1.258.024  
  **       Openbare orde en veiligheid 462.796  485.551  445.286  
  ****   Bedrijvigheid 219.878  385.120  229.164  
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  **       Economische ontwikkeling 271.689  270.129  256.000  
  **       Bedrijvenloket en bedrijfsregelingen 51.880- 26.799- 60.532- 
  **       Economische promotie 8.168  149.181  42.228  
  **       Musea 8.100- 7.391- 8.532- 
  ****   Bestuur en organisatie 1.754.763  1.978.374  1.653.956  
  ***     Bestuur 1.548.668  1.670.850  1.440.763  
  ***     Dienstverlening 206.094  307.524  213.193  

  
****   Algemene dekkingsmiddelen en 
overhead 34.317.583- 37.580.454- 37.143.867- 

  ***     Algemene dekkingsmiddelen 40.025.848- 44.302.670- 43.593.183- 
  **       Treasury 965.393- 752.332- 654.524- 
  **       OZB Woningen 2.897.713- 3.027.765- 3.731.520- 
  **       OZB-niet Woningen 1.409.787- 1.416.000- 1.730.900- 
  **       Belastingen overig 45.792- 24.297- 35.350- 

  
**       Alg. uitkering en ov. uitk 
Gemeentefonds 31.474.674- 32.859.127- 34.189.095- 

  **       Overige baten en lasten 1.082.191  1.968.590  145.356- 
  **       Vennootschapsbelasting (VpB) 1.538  39.226-   
  **       Mutatie reserves 3.644.530- 8.152.513- 3.106.438- 
  **       Resultaat vd rekening van baten/lasten 671.686-     
  ***     Overhead 5.708.265  6.722.216  6.449.316  

 


